
Fra:                                    "frode vimme" <frode_gunvald@hotmail.com>
Sendt:                                torsdag 12. desember 2024 17.32.26
Til:                                      "NVE Postmottak" <nve@nve.no>
Emne:                                Reinvestering av SK1 og SK2

Hei. Som innbygger i Agder vil jeg si det er helt uaktuelt å fornye sk1 og sk2 da vi nå over lang 
tid har fått sett konsekvensene av dette på strømprisene. 
Dessuten milliardene dette vil koste kan vi fint bruke på kommunene som sliter etter lang tid med 
dyrtid og høye strømpriser.

Hilsen Frode Faremo vimme.
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